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PROTOKOI- NR XVI/1l

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbyte jwdniu0lmarca2012rokuwCentrumKul turywJpdrzejowie.

Ad. 1' 
o godzinie 1000 przewodnicz4cy Rady Miejskiej pawel Braszkiewicz otwarl obrady

XVI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie'

PrzewodniczqcyRadypowita|z.aproszonycheolcj,ladnych,br'rrmistrza,kierownik6w
jednostek orgurriru"fr-riy;i|;;i"y, sottysbw orur'*rryrtkich przybylych na obradv'

przewodni czqcyRady stwie rdztl,-\zna sali obrad obelnych jest 18 radnych, stwierdzit

quorum prawomocne do podejmg*?liu uchwai'
przewodni czqcy Rady zglosit kanJydaturE radnego Krzysztofa Swietlik na sekretarza

obrad.
RadnY K. Swietlik wYrazil ze,o!e"

Przewoclnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kanclydaturE fadnego K' Swietlika

na sekretarza obradXVl sesji Rady Miejskiej: - A
ZakandydaturqradnegoKrzysztofaswietlika*lSradnych

Przeciw - U
WstrzYmalo siq - 0

Rada Miejska w Jqdrzejowie :"a""gi"S"ie t"ybrala radnego K' Swietlika na sek'etarza

obrad XVI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie'

Burmistrz M. piszczek podziqko*ur pun, Adamowi Kr61owi, bytemu prezesowi klubu

AU stynentOw,,Relaks", za doty chczasowQ wsp olpracq'

Ad.2
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie ,ffi 
"*it 

rdzenie quorum' powolanie sekretarza obrad'

2. PrzYjEcie Porz4dku obrad'

3. przyjecie protokolu zpoprzedniej sesji'

4. Zapytania i interpelacje radnych'

5. Sprawozdan \e z pracy Burmistrza miqdzy sesjam]'

6. Informacja i t"ihr"iii uchwal rady zpoprzedniej sesji'

7. Uchwala w sprawie wyraZenii zgody na z.a'warcie przez Gminq Jqdrzejow

porozumienia', wo;"*oari*"- Swiitokrzyskim oraz jednostkami lokalnego

.u*orr4d.' iJynoriur""go dotycz4c ego reabzacii zadan publicznych.

8. Uchwala w sprawte prrylE"iu'refulaminu korzystania z miejsca rekreacyjnego

,,zalew" oraz wydani a przepi sow p orz4dko-y:h'

g.Uchwaia*,p,u*i.wyrazenia'godynawynajemczEscigruntukomunalnegonacZaS

nieokreslonY'
10. Uchwatu *'rpru*ie wyrazeni azgody na wydzierzawienie czElci gruntu komunalnego

na okres ttzechlal'
11. Uchwala w splawie wyrazenia zgody na obci4zenie nieruchomosci komunalnej

sluzebnoSci4 gruntow4'

12. uchwaia w sprawie wprowa dzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania

Iokali rnl.rrtinych stanowi4cych wiasnoS6 G.miny Jqdrzej 6w'

13. uchwatu * rpr*ie zmian wtudzecie miasta i gminy na 2012 rok.

14. Uchwala w sprawie zatwierdzenia plan6w piu"y Komisji Rady Miejskiej

w Jqdrzejowie na 20t2 rol<'

15. Informa.lu o.r-o*ach najmu lokali zawuiychw trybie szczeg6lnym'
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1 6 . S p r a w o z d a n \ e Z a 2 0 l l r o k z w y s o k o S c i ' s r e ! | c h w y n a g r o d z e n n a u c z y c i e l i
na poszazegolnych. stopniach *unri zawodoweg;'; pt*o'ittu"h prowadzonych

ortitGminq JEdrzejow'

12. bdPowiedzi na interpelacJe'

18. SPrawY r62ne'

lg.ZamkniEcie obrad'

RadaMiejskawJgdrzejowieprzyjglaporz4dekobradXVlsesjiRaclyMiejskiej.
A d . 3 N r X V / l l z s e s j i R a d y M i e j s k i e j w d r r i r ' r 3 0 g r u d n i a^*'' 

oudu Miejska przyjE\a protokol I

2011 roku' uwag nie wnosz4c'

Ad.4. -^^r *o jaka miala miejsce na pocz4tku

1. Radny A. czEor zavoz2! radnych z sytuaclfu 
zglosila siq mloda kobieta, kt6rar 

lii*il t?""""? ?is'm:,T"8ilq,'q!ilqJil"7i" n"aeunie jak pozostale
b a d a n i a ' K ; ; ^ ; j e j - p o ] s 6 ' 9 t ; ; ; c h v b a ' z i z a p l a c i z a k a r e t k q t o z o s t a n r e
odwiezional*^/o'1";l*::"jnhmtf '*;;'L':;:'o}ufi L:il"'5:l;;
ma pieniqdzv i pt?v t:1t:,^:r"::i'";;t"""i 

"' 
'

o interwen,jJ "bv 
tk;'*::,#t".X"l*:T:i#"Jiir* *:ii* zvtracati siQ

z. 
ff*i*1;":;1Til[u" i3HJl1'r.!it',*',o]*l"r.i ,po'ot, zostara udzielona pomoc

i".iU"tAti": potrzebuj4cY*--., lomu spokojnej staro.ci na terenie

3. Radna J' Szreniawa poruszvla sp:aw'! by:Y 
i"*;;!;t;;; zooi 'or'" pvtalar' 

:iliilJr'1rffI;rl;li",':TLxli";,11,-:t"'lii;.4 
2,2e wiceprzewodnicz4cv ra{v

P. olszak i A' czapr-'rilvii'!il:;-::'*aziJa*a 
trwaj4 i sprawa zostame

wprowadzona pod obrady ,uiy. nua,, a zapytali czry na dzien dzisiejszy cos slQ

zmienito w tej sPrawte' 1
4.RadnaJ.SzreniawaporuszytaSpraw_QwYkonanejwroku.2004inwestyc j iwodno-

kanalizacyjnej na uiicy Dqfowej' Przypo*"iuL' i2 poloZona zostata tam jedna

warstwa',ilu,iryrarf owe1,$qil1;:*y,"t*;*:,:,*i,"rJ?i";!:i"tll1?

U'*y#ru:'ii,LH'::,ti#;'lx?"11'$;;;Fil9*;^RadnarSzreniawa
p,,ypo*i# u, \, * zooo rot,, zosta\a tozpoczEta inwestycja na trlicy Zielonej.

DuZo zostalo zrobio,':. 'u 
^i.3 

.,rl,y'. resztq naczelnik zdecydowala o wysypanlu

a.rt'uttt, Jo 
"J 

poty ulica nie jest robionl^'-" 
,OOn firma zakupiia od gminy grunt

s #:f,#l'tilffi4'if"#ffffi:#:"i"*r.Jir'r, :,?,?o"oni too osob
Do chwili obecnej nitogo li.'ruiroO"il chyba' 2e radna nie wie' S4 interwencle'

,. 3#i ft**"l1{ru'mr"ml; ?lftr':I; e skr adar a inte rp el acj q " I ? d"*:5: ;
otrzymywala odpowied L, ze nie *u poffi lkqa .t1ul .1,1"* 

wzifi pomys{

na slizgawkq. Radna l. sr.*i"*" p"*iia'i"i"'-it u"i*itt".ni:..b\erze pod uwagq

interpeiacji przez,t\'4'*;;;;; il; P-* 
4qt 

interpelacj'q prosze mi ptzekazac

ia zg'oszii *t.ay- ̂ u^t "'irobio,tu' 
pto"JT *"jJ: p"ifivili u wiEcej politvki

,pot..,,,"j. Radna J. S',"ni'u]w;.;;p;*" iut;,"i),*,u.iu 'ie o a*i. lampy na ulicy

dgrodowej --' L,'-miqt." nrzewiduie utworzenia strefy kibica'podczas

it***lXt*,i;:i:t;?,HlHff {!:tr#;"h;,'"r.miarabvpows'la6
8. Radny W. Kqdra nrrroo*tilf iz tti tt-iti";;;;;t" -t:t'y 

ueb'it-v obchodzi6

drug4 rocznica katastrotv'rroor.nskiej. Prosz;"";ol;;i" i"it3uty*y upamiqtniaj4cej
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to wydarzenie np. jakaS tablicq lub inn4 formE upamiqtniaj4c4 to tragiczne
wydarzenie.

9. Radny T. Kot zwroctl siq z proSb4 o interwencjq w sprawie ograniczenia prqdkoSci
do 70 km na godzinE w okolicach cmentarza w miejscowoSci Mnich6w.

10. Przewodmczqcy Rady P. Blaszkiewicz zapytal jak zal<ohczyla siE kontrola ulicy
Przemyslowej i Reymonta przeprowadzona ptzez U rzqd Marszalkowski.

Ad.5
Uwag nie wniesiono.
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczfial uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miej skiej odczytal. proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie
przez Gming Jpdrzej6w porozumienia z Wojew6dztwem Swiptokrzyskim oraz
jednostkami lokalnego samorz4du terytorialnego dotyczqcego realizacji zadan
publicznych nastppuj4cq ilo5ci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo sip ' 0
/Uchwala nr XVI/152/12 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.8

Przewodniczqey Rady zwr6cll siq do Burmistrza o uzasadnienie uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek przypomnial, iz zalew zostal odebrany i przyjqty przez gminE

pod koniec ubieglego roku. WstrzymaliSmy siE z otwarciem zalewu do czasu przyjEcia
regulaminu. Zaloleniem jest ,,pokazanie" mieszkaflcom, jakie zasady obowi4zuj4 na terenie
zalewu oraz opraaowanie ,,narzEdz|", dziEki kt6rym bqdzie moZliwe egzekwowanie ladu
i porz4dku na tym terenie.

Burmistrz M. Piszczek zglosil nastEpuj4ce autopoprawki:

brzmienie: ,,Na terenie ,,zalewu" dozwolone jest wqdkowanie, tylko w wyznaczonych
do tego miejscach dla osob posiadaj4cych aktualne uprawnienia do wqdkowania."

brzmienie: ,,Kqriel na terenie ,,zalewtJ" dozwolona jest wyl4cznie w stroju
k4pielowym."

slowami ,,w miejscach do tego wyznaczonych". Punkt 9 otrzyrnuje nastqpuj4ce
brzmienie: ,,Wnoszenie i spoZywanie alkoholu na terenie ,,zalewu" jest zabronione.
Zaktp i spozywapie piwa mozliwy jest jedynie w miejscach do tego wyznaczonych
na terenie .,zaIewt',

plywaj4cy".

przeznaazonego do k4pieli ma obowiqzek zapoznania siE i stosowania do przepis6w
niniejszego regulaminu" staje siE punktem pierwszym. Dodaje sig r6wnie2 punkt
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drugi o brzmieniu ,,Uznaje siQ, 2e kalda osoba korzystajqca z miejsca
ptzeznaazonego do k4pieli zapoznala siE z przepisami regulaminu".

i punkt otrzymuje brzmienie ,,Osoba korzystaj4ca z placu zabaw ma obowi4zek
zapoznanra siq i stosowania do przepis6w niniejszego regulaminu". SkreSla siq teZ
punkty 6 i 7. W punkcie 8 w podpunkcie o brzmieniu,,wnoszenia niebezpiecznych
przedmiot6w stanowi4cych zagrolenie dla innych os6b korzystaj4cych z placu
zabaw" skreSla sip slowo,,niebezpie czny ch" .

jest w dniach i godzinach funkcjonowania ,,zalewtr" dodajemy po slowie sprzEtu
wodnego w nawiasie (kajak6w i rower6w wodnych).

,,Kahda osoba korzystaj4cazwypo?yczalni ma obowiqzekzapoznania siE i stosowania
do przepis6w niniej szego regulaminu."

korzystajqca z wypo?yczalm sprzEtu wodnego zapoznala siQ z przepisarni
regulaminu".

Burmistrz M. Prszczek poinformowal, i2 zostata przeanaTrzowana kwestia wiektr
dziecka i pozostal niezmieniony wiek do lat7.

Radna K. Jarosz zwr6ci\a uwagQ, na niewlaSciw4 formE gramatyczn4 zapisu
w paragrafie 6 w punkcie 13 projektu uchwaly.

Burmistrz M. Piszczek przyjS uwagQ.
Radny R. Kruk zwr6cil uwagq na brak zapisu, 2e wstqp na teren zalewu jest bezplatny.
Burmistrz M.Ptszczek odpowiedzial,iZ nie bqdzie pobierana oplata za wejScie na telen

zalewu. W tre5ci uchwaly jest wyraZnie napisane k4piel plazowanie, plac zabaw, zjezdzalnia
jest bezplatne. Taki zapis jest wystarczajqcy. Moze by6 tak, 2e w sytuacji, gdy bEda
organizowane jakieS imprezy na terenie zalewu forma odplatnoSci moZe sig pojawi6.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczfial uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
P rzewo dnicz4cy Rady o dczy tal proj ekt uchwal y.

W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przyjpcia regulaminu
korzystania z miejsca rekreacyjnego ,rzalew" oraz wydania przepis6rv porz4dkowych
nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XVI/153ll2r. zal4czeniu do protokolu/.
Ad.9
Wibeprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady odczytal proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo ttdzial20 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwal€ w sprarvie wyraZenia zgody na wynajem
czgSci gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw
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Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XVI/15 4/12 w zal1czeniu do proiokolu/.
Ad.10
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kqdra odczS4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewo dnicz4cy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo udzial.2O radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie 'wyra2enia zgody na
wydzierLawienie czgSci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujgcQ iloSci4
glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XVI/155/l2w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.11
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczy4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczytal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie rvyra2enia zgody na
obci42enie nieruchomoSci komunalnej sluZebnoSci4 gruntow4 nastgpuj4c4 iloSci4
glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XVI/156112 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.t2
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczy4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewo dniczqcy Rady o dczytal proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial20 radnych"
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprarvie lvprowadzenia zmian
w uchwale dofycz4cej zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowi4cych rvlasnoSi
Gminy Jpdrzej6w nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XVI/157/12 w zal4czeniu do protokolu/

Przerwaw obradachw godz.11. l5  -  11.40
Ad.13
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waciaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewo dnicz4cy Rady o dczylal proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie zmian w bud2ecie miasta
i gminy na 2012 rok w nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:
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Z a - 1 9
Przecirv 

- 0

W.a-Vt""lo sig - 0

/Uchrvala nr XVI/15 8ll2 w zal4czeniu do protokolu/'

$t#rr.*odnicz4cy Rady wacraw KEdra odczytatuzasadnienie do proiektu uchwaiy'

Uwag nie wniesiono'
przewodnicz4cy Komisji oswiaty, fultury, 

Zdrowia i.opieki spole cznei J. L.iqbinski zglosil

autopopraw ke * .;;;;;,'ik.' 
,', ; nt*,iJ#'(ffii::;il; 

Kur!9r1' Zdrowia i opieki

Snolecznei na roK iitzw punkcie pi.r*rty* su*o"ad"o*y bo* Kultury w JEdrzejowie

;;ilft.,";i;r"l KulturY w Jqdrzej owie'

Wigcej uwag nie zsloszono'
P r zew o dni czqcy f<?ay o dczy ta\ proj ekt uchwaly'

x"'J iilH:ilY':lH';j;#3 1111. lix; u c!1 1le 1 s I 1 aw i e zatw ler dzen i a p I an 6w p r a cv

Ko misj i Rady Mt;jl,;d;' ri;.,,"i o}; ;;;0 i' rok nastgpuj *cQ ilo S ci4 glo s 6w :

Z a - 2 0
Przeciw 

- 0

Wta-V*"lo sig - 0

iUchwala nr XVI/15912 w zal4czeniu do protokolu/'

Ad.15
Uwag nie wniesiono'

Ad.16
Uwag nie wniesiono'

oo'11 
Burmistrz M' Piszczek odpowied "ut''i1)'i,::i?"*ilTJ;,i:l;::y'c 

z rat<q trwagq

ao pogoto*i"' p""iet":'i; p"n'*"' 
'zenieit'ttt-V:tAiaf<]o1rai1i z Wojew6dzkq

Form4Transpor tuSan i ta rnego ,k t6 ra .wygra |ap rze ta rgnaSwiadczen ieus tug
amUutatoryi"jch' Mozemy tylko uryzelmi1 nto1ie'

Radna sr."niu*u zwrocilrie 6-;a,iilenie odpowiedzi pisemnie na zgloszone ptzeznrq

interpelacjeistrz 
M. piszczek odpowiedzt"t, i i ., i11]:lt^:,00"*'edzi 'a sesji a nie pisenr*ie'

Dodat, i2map'u*o wyboru 
"1*t 

udzielania odpowiedzi'

2. Burmistrz M' Piszcze- ;F;fr; 1;;;liiiia 
podejmoY*' '4" co roku zar6wno

przezsiruz frrfi.jrf.qit i Olrodek Pomocy Spoiecznej' Pracownicy socjalni'I<to'r'zy

poaf.euj*bSroatowi 
po-".V"Jd;tr*l i""lq* t*oi1t zakrefle Swiadczenie us{ug

opi.m#ifi"Ji i"rr.o,'tult-i podopiecznymi i to jest realizowane na biezqco'

orry*i?J#"d;;k;i; rq i*r*.ncje.^czEsto jest tak, 2e dopiero z interwenclt

dowiaduiemy siQ o ,OZny.ti'r'i"".:*ft, 
j"A"utt zadna interwencja nie pozostale

bez odzewu i nie jest to f.*.r,iJ itlk; *;";O*' ltsti Pani radna ma uwagi do naszel

3. $ilL[#";^fi""::"J;"oapo*i'a ?i4'i:1']]t.so 'pyt'ili:r 9.1{i 
po*'tata rundacja

Trinitas,o kt6rej radna wie. Funducja ta p"O.iif"" Aliuf.""lu .zmrerzaiqce 
do budowy

na terenie placu r.os"ieri.go*;;-Jk*, i.i{' ;. tr"1t-t^,.:l}abilitacji i opiece

zdrowotnej. Budynek t"n *u-po*sta6 na tt"nit' gdne wczesniei miat powsta6 dom

pogodnejjesieni'Tojestittt i*t""t1jtoj*i";nie'uczestniczvmvwfundacjach'
mamy tylko swoje dopuszcz:* !*1i 

mozliwosci stowartyizu'ia siq' To jest

fundacja, |dorazrzesza osoby fizyiznei,11"**, "ie 
gminq.' Skor.o to ju2 dzia|ato nie

bardzo rozumiem, do czego zmierzapytanie t"d"": En mist" przypomniat rowniez'
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2ezwr6c i | i s i qdon iego radnyA 'Cza io r iRadnyP.o l szakzp roSb4opomocmin 'zostar,o,s*i,ol,ii;-;,,ey:*l"jdll#;f,r':tl*1il:il':ffi #31J"
i.- ctu;oi dodal' iz Podjqte *9*:

fundacji, t toru *iuid;*J;i"r"1 
""d"#-d"T 

*vut'Jo*unia domu spokojnej

staroSci. Miaio to po*rt* i" It"::;rr' 
f"S"i"t",l: Trojcv' St<o11ywsta1a ta

fundacja, , ' i "*oz, 'urobi6tego.. ; i f isamyq.placu.Rozpoznawal iSmySprawQ
z burmistr^'" i ;;;*'' u!tis*;'il*;;' eii'1i"r-t"icv' Mam skompletowane

dokr,rmenty, Uye ;;; *k; f""a^J:"^i"*stanie' Chciatbym jednak przypomnlec'

4. fi""I,ll,|# ;i*l 1 i; tli:il:: ^* lj'l i* S::J^-"','.^ u*a mi e si 4ce temu' c o i e st
+ ffi d;il *tx1:#Jiffi',ii" Tf#h*:*;$i6liilllh'#;

i wYbierac na.1Pt

mamy i,'*"'tv"Jf rzEa"^19 *]i,'.1";:ti''a;ift::"': Pani radna wskazvwala' jako

fi rJ*i, T?*l*"',fff 5s#*.f i"l;q,#i i[ il'.;H1i'#i
**ruiilUruUg$,"llf :i?"""'ffi "i-1?;;;;;iu^''kazdv'rz\vas
To, co pu^ ̂ i'lliri"ui"rt niepraw'aa. 21 giosow, w lym 

r6wnie2 Pani',zabud2etem'

oznacza to,,J-, u'av: :f*,rum#}f :.lrudli:,""i:,T3
i o lampach. Kazdy z was moze 

l^:':i-i"1;'Jls^" decvzje, co jest priorytetem'

terenie,aledwamiesiqcet"* t ' * 'pJinie^podjql ismydecyzjq 'coJest l
Robi6 tego nie bede'

5. Burmistrz oapo}i}, \a\, izprzedstawil radnej listq osob zatrucinionych w firmie DP

clen Tech z terenu naszej gminy.;il;i; s# *iltp"":"iiuv.zne-usfJr,gi 
w zakresie

budowyelet . i rocieproyl i ' . " 'n"r""v"r 'b iomas4] ' ,^w"zwiazkuztymzatr .udnia
specjalistow ,""iii"p"rski. pL nar".: grtl"v r"tt *i"i" uup"ruo*'.kt6re maj4 skladac

siQ na poZytki pty"4tt .' ,neo"";u:Tuot'' 
U"h*"i;; sprawie' sprzedazy byla

Hg:rruri,'T:xTil**T**ffi* ;; #;*'ilruf ?l:il-. y 'i#i
do inwestowania na naszym terenie. 3t*6"*y ptzyiazny klin"rat inwestorom a nte

,. L*il#Iil:"r$::ilT,ri:T'tur, iz wieru railvcn;ovt"" "-|::'llE 
lodowiska'

by\y tezglosy ze strony *i.,,i.#.0* iu*? Straz Pozarna zwrocila siq do nas

z pro*b4 uuvs*v i9h ,,wr!{ili,; do ,,oui.,'ia tdowiska. Pracownicy zakladu

wodoci4g6w byii rowniez ,u^i*o*ani w.po*"u"iJi"go toao*.iska i wyjasniali'

ze w parku 7oo - lecia utwobrl-ni" 
-,lr 

siizgad;l"rt" ,'it*ozliwe' gdy2 *oq1

nie utrzym arabysiE w niecca ;;;il" if * .itt i.- intry- okrqg' wyborczym. nrz

paniokrqg:?-:idl,*4;***1lU.r','";;':iiiT"T"*[Fif lii]
dzieci' Nie bardzo rozumlem

i Integracji z Uni4 Europejsk4 #;;t;;6rowniez o utworzenie takieeo lodowiska'

po tylu interwencjach postano##';;JiJ;-^111*""n"' \; 
;"i ilJ dzieci z niei

skorzystalo::";;;;;;rien 
krotki okres czasu ciesiyta siE duzym.zainteresowamem'

JeSli w przysztym roku bed#;;;d" i; lodowisko powstanie wla.'ie w tym

fj*n' oapo*i"a'iar rowniez'i1i?i-l:,,1'131,:fr*l*kartek 
z intelperacj ami

nie pisze. rnty""*15 'ua"tj J' Szreniawy pozostawil bezl<omenrarza'

1. Burmistrz M. piszczek wyjasnil, i2 powstaj4takie strefy kibica w roznych miastach'

kt6re s4 finansowan e przezrd;## ittl)-orz' U nai nikt nie jest zainteresowany'

Bqdq rozmawiai w tej sprawi":.-rr. raz zBrowuit* ur" na chwilq obecn4nie jest
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zainteresowany. Nie mamy sponsora Zeby mogl to sflnansowa6. Jest to fajny pomysl,

bqdziemy nabie2qco informowa6 o tej sprawie.
8. Burmistrz M. Piszczek odpowiedziat, i2byly takie pomysty. Najlepszym miejscern

upamiEtniaj4cym katastrofE bylby klasztor. MySlq, ze powinniSmy wr6ci6 do sprawy
na komisjach. Radna E. Bartosz poinformowala, \z 19 marca biezqcego roktt
o godz. 10 00 w Klasztorze jest uroczyste odsloniEcie tablicy upamiEtniaj4cej
tragicznie zmarlych pod Smolefskiem. Inicjatorem tej tablicy byl Zesp6l Szkol
Ponadgimnazjalnych im. gen. Stefana Roweckiego ,,Grota" w szczeg6lnoSci obecny
Prezes Zwrqzku Swiatowego Zolnierzy Armii Krajowej, Komendant Zwiqzkv
Harcerstwa Rzeczypospolitej, dyrekcja i grono pedagogiczne i ,,SolidarnoSi" -

fundator tablicy.
9. Bgrmistrz M. Piszczek poinformowal, iz miai wizytq mieszkaric6w Mnichowa po tym

tragrcznym wypadku. RozmawialiSmy na ten temat i wyst4piliSmy do Generalnej
Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad w Kielcach o przeanalizowanie skrzyzowania
z drogq powiatow4 na Brus. Zwr6ciliSmy siQ o ograniczenie prqdkoSci w tym
miejscu.

1 0. B urmi s tr z M. P rszczek o dczytal po d sumow anie z kontro li.

Ad.18
Glos zabrala Pani Anna Klimczak, kt6ra poinformowala o zorganLzowanitt koncertu

w ramach udzielenia pomocy swoim przyjaciolorn, kt6rzy stracili dom. Podczas trwatlia
koncertu odbEdzie siE r6wniez aukcja charytatywna.

Radny T. Kot poruszyl kwestig zmiana przepis6w ustawy Smieciowej. Przypommal, tL

uregulowania wejd4 w Zycie w roku 2013. Radny zapytal, co dalej jak zostaniemy

zrejonizowani, co dalej z naszym wysypiskiem, jak rozwiqzac problem. Bqdziemy musieli
podjai milionowe koszty na rekultywacjp skladowiska. Radny zapytal czy w tej sytuacji nie

lepiej wydzierlawic skladowisko lub je sprzeda6.
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnii, iZ byc mohe taka opcja bEdzie brana pod uwagq.

Nasze skladowisko nie ma Zadnej infrastruktury. Burmistrz zwrocil siE do kierownika
Skladowiska Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym o szczeg6Lowe wyjaSnienia.

Kierownik Skladowiska Odpadow Komunalnych B. Walocha wyjaSnil, i2 ustawa
ta zmienia generalnie spos6b skladowania odpad6w. Musi by6 sortownia, kompostowania

a na kofcu skladowisko. Taka regionalna instalacja do zagospodarowania odpad6w jest

przymrerzana we Wloszczowie. Powiaty, kt6re ptzylegajq do Wtoszczowy bgdq

najprawdopodobniej transportowa6 tam odpady. Nasze skladowisko jest ahtualnie
wypelnione w 70 %o. JeSli sig nic nie zmieni to od 01 stycznia 2013 roku bgdziemy mied
problem ze skladowaniem odpad6w komunalnych niesegregowanych. BEdziemy mogli

skladowad inne odpady dopuszczone do ich skladowania. Jeszcze nie wiadomo

czy rozporzqdzenie to bqdzie obowi4zywa6 od 1 stycznia 2013 roku. Jest to problem nie

tylko Gminy JEdrzej6w, ale calego wojewodztwa. Jest to krotki termin i nie jesteSmy wstanie
przygotowac sig do tego. JeSli bqdziemy juz wiedzieli, jakie odpady bEdziemy rnogli
przyjrnowa6 to proponujE, aby nasze skladowisko przyjmowalo inne odpady np. material6w

budowlanych, kt6re to odpady wykorzystane bytyby do rekultywacji skladowiska.

Sekretarz K. Swietlik odczytal nastEpuj4ce pisma:

w obronie finans6w miast, to znaczy w obronie rozwoju Polski lokalnej.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal, \Z niniejsze pismo zostanie skierowane

na poszczeg6lne Komisje celem przeanalizowania czy I w jakim zakresie bEdziemy
uczestniczyd w takich negocj acj ach.
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doty czqc ej prawi dl o we g o funkcj o no wani a rady.
Przewodniazqcy Rady poinformov'/aL, iZ w przypadku zainteresowania pismo znajduje

sig w biurze rady.
Ad.19

Przewodniczqcy Rady zarrknS obrady XVI
o godz. I2 .37.

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

Przewod. iczqcy
Rady Miejskie/ Jqdrzejowie

mgr Paw aszkiewicz
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